
 1 

 

 

Wyciąg z protokołu Nr XLIII 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

29 grudnia 2021 roku, godz. 12:00 

w trybie zdalnym  
 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas 

rozpoczęcia obrad nieobecni: radny Mirosław Sieniakowski oraz radny Mirosław 

Bobrowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady prowadziła 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka. Posiedzenie odbyło się 

w trybie zdalnym poprzez wideokonferencję.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 12:00 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XLIII sesję 

Rady Powiatu w VI kadencji powitała zebranych radnych i stwierdziła prawomocność 

obrad.   

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła  

o zgłaszanie wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XLIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące 

złożonego sprawozdania. 

5.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu 

Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Barciany przez 
Kiemławki Wielkie” na rok 2022; 
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b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Srokowo przez 
Ogródki” na rok 2022; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez 
Sławkowo” na rok 2022; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Prosna przez Korsze” na 
rok 2022; 

e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w zakresie analizy i oceny sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2021 r. 

f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kętrzynie; 

g) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 
2022 rok; 

h) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  
w Kętrzynie na 2022 rok; 

i) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 

j) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 

k) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 
l)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 

2035; 
m) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 
n) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2021 i ustalenia planu finansowego tych 
wydatków. 

9. Procedura uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego 
na lata 2022 – 2035 i budżetu powiatu kętrzyńskiego na rok 2022: 

 a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na 
lata 2022 – 2035 wraz z uzasadnieniem; 

 b) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 
 c) odczytanie opinii stałych Komisji Rady w tym opinii Komisji właściwej do spraw 

budżetu; 
 d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie; 
 e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w Kętrzynie w sprawie opinii Komisji 

Rady; 
 f) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, opiniami Komisji Rady, 

stanowiskiem Zarządu Powiatu; 
 g) głosowanie nad wnioskami Komisji Rady wynikającymi z opinii Komisji Rady, 

stanowiska Zarządu Powiatu; 
 h) głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035; 
 i) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2022 rok. 



 3 

10. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Powiatu w dniu 16 grudnia 2021 r.  
11. Zamknięcie XLIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 
 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

Do spotkania dołączył radny Jarosław Podgórski. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula 

Baraniecka poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Do posiedzenia w trybie zdalnym dołączył radny Mirosław Bobrowski. 

Obecnych 17 radnych. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 

16 grudnia 2021 r. do 29 grudnia 2021 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do 

sprawozdania przedstawił następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu powołał w drodze uchwały komisję odbiorową do odbioru 

następujących inwestycji: „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej  

w miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska  oraz wykonanie przejścia dla 

pieszych na drodze powiatowej 1735N Kętrzyn – Sławkowo – Nakomiady  

z drogą podporządkowaną”. Starosta poinformował, że jest to inwestycja 

wykonywana w ramach programy Bezpieczne Przejście. Ponadto Starosta 

poinformował, że powołano komisję odbiorową do odbioru inwestycji pn. 

„Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej 1767 N w miejscowości 

Prosna na rzece Guber i zrealizowano odbiór w dniu 27 grudnia 2021 r.; 

2) Zarząd Powiatu zatwierdził projekty planów finansowych jednostek 

podległych na rok 2022. Starosta dodał, że plany finansowe są spójne  

z projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2035 oraz 

budżetu na 2022 rok; 

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem weryfikacji rozliczenia dotacji 

udzielonej ze środków Powiatu w roku 2021 Zespołowi Opieki Zdrowotnej  

w Reszlu, która została wykorzystana w 100% w kwocie 78 000 zł; 

4) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o pozytywnym rozpatrzeniu przez 

Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego wniosku o objęcie dopłatą w roku 2022 

realizacji następujących zadań: Kętrzyn – Barciany przez Kiemławki Wielkie, 
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Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki, Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo  

i Kętrzyn – Prosna przez Korsze. Starosta powiedział, że ze względu na to, że 

na posiedzeniach komisji padały pytania o fundusz autobusowy, chciałby 

krótko przedstawić informację. Starosta wyjaśnił, że pod względem 

korzystania z danych linii od stycznia do listopada 2021 r. sprawa 

przedstawia się następująco: 

- Gmina Barciany – 6439 biletów jednorazowych oraz 113 biletów 

miesięcznych; 

- Gmina Srokowo – 5020 biletów jednorazowych oraz 72 bilety miesięczne; 

- na trasie do Sławkowa – 3400 biletów jednorazowych i 39 biletów 

miesięcznych.  

5) Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskami studentów o stypendia; 

6) Zarząd Powiatu zawarł kolejne porozumienie z Powiatem Przasnyskim oraz 

Węgorzewskim w zakresie powierzenia Powiatowi Kętrzyńskiemu realizacji 

zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na 

prowadzeniu Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży. 

Starosta dodał, że systematycznie będą przedłużane umowy, które 

funkcjonowały w 2021 roku. 

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny Lech Ryndzionek zapytał, czy są już informacje dotyczące tego o ile 

wzrosną koszty ogrzewania w przypadku jednostek organizacyjnych.  

 

Ad. pkt 5  

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

POWIATU 

 Starosta odpowiadając na pytanie radnego Lecha Ryndzionka wyjaśnił, że 

poprosił Centrum Usług Wspólnych o analizę przewidywanego wzrostu kwot w 2022  

i w Zespole Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej cena najprawdopodobniej pozostanie na 

tym samym poziomie, Powiatowym Centrum Edukacyjnym nastąpi wzrost o 136%, 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym wzrost o 26%, Starostwie Powiatowym 

wzrost o 12%, Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego wzrost  

o 182%, Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu wzrost o 273%, Domu Pomocy 

Społecznej wzrost o 174%.  

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Radni nie złożyli interpelacji ani zapytań. 
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Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 Przewodnicząca Rady Powiatu złożyła wniosek, aby numery telefonów do 

dyżurujących pracowników Zarządu Dróg Powiatowych oraz Zarządu Dróg 

Wojewódzkich pojawiły się na stronie internetowej Starostwa. 

 

Ad. pkt 8 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie 
podjęcia przewidzianych w porządku obrad XLIII sesji Rady Powiatu uchwał  
w sprawach: 

 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – 
Barciany przez Kiemławki Wielkie” na rok 2022 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług  
w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – 
Barciany przez Kiemławki Wielkie” na rok 2022, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 18 „za” i nosi numer XLIII/359/2021 (zał. nr 3). 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – 
Srokowo przez Ogródki” na rok 2022 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług  
w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – 
Srokowo przez Ogródki” na rok 2022, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 
„za” i nosi numer XLIII/360/2021 (zał. nr 4). 

 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
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publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – 
Kętrzyn przez Sławkowo” na rok 2022 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn 
– Kętrzyn przez Sławkowo” na rok 2022, który został podjęty jednogłośnie głosami  18 
„za” i nosi numer XLIII/361/2021 (zał. nr 5). 

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – 
Prosna przez Korsze” na rok 2022 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn 
– Prosna przez Korsze” na rok 2022, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za”  
i nosi numer XLIII/362/2021 (zał. nr 6). 

 

e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w zakresie analizy i oceny sprawozdania  
z wykonania budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2021 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Walewski poinformował, że zespół 
kontrolny przeprowadził kontrolę w dniu 10 grudnia 2021 r. z zakresem wskazanym  
w sprawozdaniu. Przewodniczący dodał, że w toku przeprowadzonej kontroli nie 
stwierdzono nieprawidłowości.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli w zakresie analizy i oceny 



 7 

sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2021 r., 
który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XLIII/363/2021 (zał. nr 
7). 

 
f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Walewski poinformował, że zespół 
kontrolny przeprowadził kontrolę w dniu 10 grudnia 2021 r. z zakresem wskazanym  
w sprawozdaniu. Przewodniczący dodał, że w toku przeprowadzonej kontroli nie 
stwierdzono nieprawidłowości. 

Radny Lech Ryndzionek wskazał, że na stronie 2 sprawozdania jest błąd  
w kwocie wartości umowy, ponieważ zapisana została jako 1.2970 zł , a powinno być 
12.970 zł. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Walewski poinformował, że jest to 
omyłka pisarska i powinno tam być 12 970 zł. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają sprzeciw aby 
poddać pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką dotyczącą omyłki pisarskiej. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

  
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych  
w Kętrzynie wraz z poprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi 
numer XLIII/364/2021 (zał. nr 8). 

 
g) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Kętrzynie na 2022 rok 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektuchwały. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za”  
i nosi numer XLIII/365/2021 (zał. nr 9). 
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h) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, 
Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu Jan Adamowicz wyjaśnił, że projekt planu pracy 
jest dość obszerny i poprosił o przyjęcie go w takim kształcie. Ponadto Przewodniczący 
zachęcił radnych, aby dołączyli do Komisji Budżetu.  
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej 
Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za”  
i nosi numer XLIII/366/2021 (zał. nr 10). 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

i) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Piotr Soćko poprosił o przyjęcie 
projektu planu pracy, który został przedstawiony i zaprosił chętnych radnych do pracy 
w Komisji Edukacji i Kultury.  
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej 
Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XLIII/367/2021 (zał. nr  11).  

 

j) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 
2022 rok 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia Krzysztof Tytman podziękował członkom 
komisji za dotychczasową pracę. 
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie 



 9 

na 2022 rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
XLIII/368/2021 (zał. nr 12).  

 

k) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 
rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XLIII/369/2021 
(zał. nr 13).  

 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 
2021 – 2035 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za”  
i nosi numer XLIII/369/2021 (zał. nr 14).  

 

m) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Zarząd Powiatu w Kętrzynie 
podjął autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu, która przewiduje 
następujące zmiany: 

- na wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej dokonuje się 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 138 zł; 

- zmniejsza się wydatki w dziale 754 rozdział 85411 §4210 o kwotę 138 zł  
i zwiększa się wydatki w dziale 754 rozdział 85411 §4360. 

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca zapytała czy radni zgłaszają sprzeciw, aby zgłoszoną 

autopoprawkę poddać pod głosowanie jednocześnie z projektem uchwały.  
Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
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w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021 wraz z autopoprawką, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XLIII/370/2021 (zał. nr 
15). 1 osoba nie brała udziału w glosowaniu. 

 

n) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 i ustalenia planu 
finansowego tych wydatków 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że zgłaszanie wniosku o wydatki 
niewygasające jest zawsze problematyczne, ale w tym przypadku przyczyną jest zła 
pogoda, absencja pracowników oraz problemy z dostawą materiałów. Starosta 
wyjaśnił, że przedsięwzięcia są zadaniami rocznymi licząc 12 miesięcy, a rozstrzygnięcia 
było pod koniec pierwszego półrocza, w związku z czym jest jeszcze czas na wykonanie 
inwestycji.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021 wraz z autopoprawką, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XLIII/371/2021 (zał. nr 
16).  

 

Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy.  

 

Ad. pkt  9 

PROCEDURA UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2022-2035 I BUDŻETU 

POWIATU KĘTRZYŃSKIEGO NA ROK 2022 

 Po wznowieniu obrad Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad,  

a mianowicie procedury uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 

2035 i budżetu powiatu kętrzyńskiego na rok 2022.  

 

 a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 wraz z uzasadnieniem 

 
Na wstępie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że radni otrzymali 

projekty uchwał wraz z załącznikami zgodnie z obowiązującymi terminami, a ponadto 
były one zamieszczone na stronie internetowej Starostwa Powiatowego oraz 
omawiane i opiniowane podczas posiedzeń komisji stałych. 
 

 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Piotr Węglarski odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2022-2035.   
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b) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Baraniecka odczytała treść projektu 

uchwały w sprawie podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok. 

 

 

c) odczytanie opinii stałych Komisji Rady w tym opinii Komisji właściwej do 

spraw budżetu 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Baraniecka poprosiła, aby swoje opinie 

odczytali Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury, Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli oraz Przewodniczący Komisji właściwej do spraw budżetu.  

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Jan Adamowicz odczytał: 

 pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 (zał. nr 17); 

 pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na 2022 rok (zał. nr 18). 

 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli 

Krzysztof Tytman odczytał: 

 pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 (zał. nr 19); 

 pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego  

na 2022 rok (zał. nr 20). 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Piotr Soćko odczytał: 

 pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 (zał. nr 21); 

 pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego  

na 2022 rok (zał. nr 22). 

 

 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kętrzynie Piotr Węglarski odczytał: 
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 Uchwałę Nr RIO.IV-0120-348/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 19 listopada 2021 roku w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Zarząd Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 (zał. nr 23); 

 Uchwałę Nr RIO.IV-0120-349/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 19 listopada 2021 roku w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Zarząd Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok 

(zał. nr 24). 

 Uchwałę Nr RIO.IV-0120-350/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 19 listopada 2021 roku w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok (zał. nr 25). 

 

e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Komisji Rady 

 

Członek Zarządu Powiatu w Kętrzynie Alina Janiszewska odczytała Stanowisko 

Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie opinii Komisji Rady 

Powiatu w Kętrzynie o projekcie uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022-

2035 oraz o projekcie uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie podjęcia uchwały 

budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok (zał. nr 26).  

 

f) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, opiniami Komisji Rady, 
stanowiskiem Zarządu Powiatu 

 
  Radny Jan Adamowicz powiedział, że jako Przewodniczącemu Komisji Budżetu 
serce się raduje, że Rada może uchwalać taki budżet. Radny poinformował, że 
Wieloletnia Prognoza Finansowa kolejny raz przewiduje lata 2022 – 2035, co oznacza 
że nie wydłużamy okresu zadłużenia i nie zaciągamy kolejnych kredytów, które byłyby 
spłacane w dłuższym okresie niż do 2035 roku, a nasz budżet w ogóle nie przewiduje 
zaciągania pożyczek i kredytów w 2022 roku. Radny powiedział, że zbliża się trudny 
okres, ponieważ jak wiemy przychody z PIT będą niższe, a ponadto wiele wydatków 
związanych z nośnikami energii znacznie wzrośnie. Radny poinformował, że 
przewidziane dochody to kwota ok. 109 000 000 zł, wydatki na poziomie ponad 
130 000 0000 zł, czyli deficyt to 21 355 138 zł, który ma zostać sfinansowany 
niewykorzystanymi przychodami w wysokości 8 287 640 zł – są to środki  
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na takie zadania które są już realizowane 
albo będą realizowane np. zakup i montaż instalacji fotowoltaicznej na dachu Zespołu 
Szkół im. Marii Curie-Skłodowskiej, dotacje na przebudowę bloku operacyjnego  
i budowę Zakładu Aktywności Zawodowej. Radny wyjaśnił, że na zadania inwestycyjne 
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przewidujemy środki w kwocie 31 745 000 zł ale na wszystkie wydatki majątkowe 
zaplanowano 46 617 466 zł. Radny wyjaśnił, że różnica wynika z tego, że w wydatkach 
inwestycyjnych nie została zapisana dotacja celowa na remont bloku operacyjnego,  
a jest to duża kwota, bo aż 17 767 500 zł. Radny dodał, że wydatki majątkowe stanowią 
aż 35% budżetu, a być może kwota jeszcze ulegnie zwiększeniu, ponieważ rusza druga 
edycja Rządowego Funduszu Inwestycji Strategicznych, a w naszym budżecie już  
z pierwszej edycji mamy przewidziane wydatki na drogi w wysokości 13 800 000 zł, 
przy czym kwota ogólna na remonty dróg to 23 262 000 zł i ok. 1 000 000 zł jako udział 
Powiatu w zadaniach inwestycyjnych realizowanych wspólnie z Gminami. Radny 
stwierdził, że Zarząd pracuje bardzo intensywnie razem z pracownikami Starostwa, 
którzy przygotowywali budżet i dołożyli wszelkich starań, aby taki dokument 
opracować. Radny powiedział, że jest za tym, aby budżet w takim kształcie został 
uchwalony.  
 Radny Mirosław Bobrowski zauważył, że pomimo funkcjonowania w pandemii  
i niedostatecznej subwencji, budżet jest realny, ambitny i bezpieczny. Radny 
powiedział, że zważając na nadwyżki dotyczące inwestycji i oświaty oraz oszczędności 
na rachunku bieżącym, budżet pozwala na optymistyczny obraz. Ponadto radny 
stwierdził, że ze względu na wzrost cen energii istnieje niepewność i zagrożenie przy 
przetargach inwestycyjnych, których ceny mogą znacznie wzrosnąć. Radny 
podziękował dla Skarbnika i Zarządu za utrzymanie dyscypliny finansowej. 
 Radny Leszek Szewczuk podziękował Zarządowi za opracowanie budżetu na 
2022 rok i dodał, że bardzo ucieszył się z tego, że planuje się inwestycję dotyczącą 
przebudowy drogi powiatowej nr 1580 N ul. Szkolnej w Korszach. Radny poinformował, 
że mieszka przy tej ulicy od 10 lat i każdego dnia dziesiątki mieszkańców spaceruje  
i biega tą ulicą, a obecny stan nawierzchni jest opłakany i nie ma w tym obszarze 
chodnika, co sprawia, że poziom bezpieczeństwa jest niski. Radny poinformował, że 
projekt przebudowy jest zgodny z oczekiwaniami mieszkańców, ponieważ przewiduje 
zmianę nawierzchni oraz budowę chodnika o szerokości 2 m i niewielkie zmiany  
w organizacji ruchu. Ponadto radny zwrócił się do Rady z apelem, aby przy tworzeniu 
budżetów w kolejnych latach, w większym wymiarze skoncentrować się na sektorze 
turystycznym. Radny wyjaśnił, że jak dobrze wiemy, nasz region nie jest szczególnie 
uprzemysłowiony i nic nie wskazuje na to, żeby rozwijał się w tym kierunku, natomiast 
branża turystyczna może być światełkiem w tunelu na poprawę kondycji finansowej, 
ponieważ ludzie coraz częściej wydatkują swoje zasoby pieniężne korzystając z atrakcji 
turystycznych. Radny dodał, że realizacja inwestycji w sektorze turystycznym znacznie 
poprawia wizerunek Powiatu. 
 Radny Krzysztof Tytman również zwrócił szczególną uwagę na wysokość 
nakładów na inwestycje w budżecie na 2022 rok i stwierdził, że jest to bardzo znacząca 
suma, a ponadto dodał, że chce to traktować jako inwestowanie w przyszłość. Radny 
powiedział, że chciałby się skupić na kilku społecznie istotnych sprawach, które są 
zawarte bezpośrednio lub pośrednio w budżecie i Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Po pierwsze radny poinformował, że bardzo ceni możliwość budowy Zakładu 
Aktywności Zawodowej i podziwia Zarząd za pozyskanie ponad 3 000 000 zł dotacji na 
ten cel przy całkowitym koszcie 4 300 000 zł. Następnie radny powiedział, że docenia 
chęć dalszego utrzymywania Ośrodka Interwencji dla kobiet i dzieci w sytuacjach 
kryzysowych, szczególnie w przypadku, kiedy to w okresie świątecznym było 
wzmożone zapotrzebowanie na tego typu pomoc. Radny poinformował, że nie ma 
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potrzeby omawiania remontu bloku operacyjnego, ponieważ jest to niezwykle 
potrzebna inwestycja, która jest sukcesem tego budżetu. Ostatnią ważną społecznie 
sprawą poruszoną przez radnego Krzysztofa Tytmana było odnawianie połączeń 
autobusowych. Wyjaśnił, że część miejscowości była wykluczona komunikacyjnie mimo 
istniejących dróg. Radny dodał, że bardzo się cieszy, iż Zarząd rozwija sieć połączeń, 
ponieważ wiemy, że przewidziane są kolejne linie. Ponadto radny Krzysztof Tytman 
odniósł się do inflacji i poinformował, że w budżecie zapisany jest wskaźnik 3,3%,  
a ekonomiści optymistycznie prognozują ok. 8% inflacji, a pesymistycznie 10%, więc 
jest to niebezpieczna prognoza. Radny dodał, że koszty gazu, energii, paliw i cen 
materiałów budowlanych w planowych inwestycjach prawdopodobnie będą wymagały 
dużej korekty w przyszłym roku. Następnie radny poruszył sprawę utrzymywania 
obniżonego udziału Powiatu w dochodach z PIT i CIT i zauważył, że już w budżecie na 
2022 rok widzimy dochód z udziału w PIT o ok. 800 000 zł mniejszy niż w roku 2021. 
Radny zwrócił uwagę, że coraz mniejszy jest udział budżetu państwa w dotacjach na 
niektóre dziedziny mimo ich rosnących kosztów, a coraz większy udział dochodów 
własnych powiatów np. w oświacie. Radny kończąc swoją wypowiedź stwierdził, że 
budżet jest dobry i będzie głosował za nim z czystym sumieniem, a chciał jedynie 
zwrócić uwagę na wiele elementów, które mogą wpłynąć negatywnie na jego 
realizacje.  
 Starosta Micha Kochanowski powiedział, że jest to najważniejsza sesja w roku, 
ciekawa dyskusja i dwa projekty uchwał, które Rada będzie przyjmowała. Starosta 
powiedział, że w pełni identyfikuje się ze wszystkimi głosami swoich przedmówców i to 
nie tylko z optymizmem ale również ryzykiem i zagrożeniami. Starosta wyjaśnił, że 
perspektywa listopada i grudnia jest dość precyzyjną prognozą  dochodów i wydatków 
Powiatu i dodał, że jest spokojny o stabilność subwencji ogólnej, dotacje i inne środki 
dotacyjne, ponieważ to najczęściej są środki europejskie i zadania zlecone. Starosta 
wyjaśnił, że w tym roku utrzymanie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
wyniosło ponad 5 000 000 zł, a w budżecie na 2022 r. zapisano 4 000 000 zł, co oznacza 
że ta kwota w ciągu roku będzie aktualizowana. Starosta wyjaśnił, że podstawowym 
zagrożeniem jest niekontrolowany wzrost cen i kosztów realizacji inwestycji. Starosta 
poinformował, że w załączniku nr 6 do projektu budżetu – zadania inwestycyjne, 
większość zadań jest ostatecznie uzależniona od decyzji instytucji, która udziela 
dofinansowania. Starosta potwierdził, że Przewodniczący Komisji Budżetu dobrze 
zauważył, że oprócz nieplanowania dodatkowych obciążeń w postaci kredytów nie 
wydłużamy również okresu spłaty z uwagi na ostrożność. Starosta powiedział, że jest to 
budżet ambitny i odważny ale również stabilny, ostrożny i pewny przynajmniej  
w głównych wskaźnikach jakimi jest subwencja, dotacja, udział w PIT i CIT oraz 
subwencji wyrównawczej na której tracimy ok. 1 400 000 zł, a ponadto możemy być 
pewni pozostałych dochodów własnych, ponieważ dotyczy tego, co wypracowują nasze 
jednostki. Starosta poinformował, że wydatki na dotacje dla szkół planowane są na 
poziomie ponad 3 000 000 zł, wynagrodzenia i pochodne ponad 51 000 000 zł, obsługa 
długu -  976 000 zł, a ponadto w tym roku planujemy spłatę wcześniejszych kredytów 
na kwotę 2 700 000 zł. Starosta poinformował, że ważnym wskaźnikiem jest udział 
nadwyżki operacyjnej czyli dochody bieżące - wydatki bieżące do dochodów ogółem co 
stanowi 3,3% oraz obciążenie dochodów obsługą zadłużenia czyli odsetki + spłata 
kredytu + poręczenia względem dochodów ogółem i jest to zaledwie 0,8%, czyli 
wskaźnik bardzo dobry i bezpieczny. Starosta zasygnalizował i zadeklarował,  
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że tak jak w tym roku podczas składania trzech wniosków w ramach Inwestycji 
Strategicznych to właśnie z radnymi zostały określone priorytety dotyczące składania 
wniosków to w roku 2022 również zostaną przeprowadzone konsultacje z radnymi, aby 
wspólnie wypracować jakie wnioski w pierwszej kolejności będą składane w ramach 
zadań oświatowych, inwestycyjnych, a być może również zdrowotnych. Starosta 
podkreślił, że deficyt wynikający z różnicy pomiędzy dochodami a wydatkami 
pokrywamy ze środków własnych, czyli z nadwyżki wolnych środków pieniężnych. 
Starosta podziękował za dyskusję i pogratulował Skarbnikowi i Wydziałowi Budżetu  
i Finansów przygotowania projektu budżetu na 2022 rok.  
 Radny Piotr Węglarski wyraził swoje uznanie i zadowolenie z tak 
przygotowanego projektu budżetu na 2022 rok i dodał, że najbardziej pocieszające jest 
niezwiększanie deficytu i spłacanie zobowiązań, co oznacza gospodarność, szacunek 
dla wydatków i stabilność Powiatu. Radny zwrócił uwagę, że zaplanowano dużą ilość 
inwestycji bo jest ich aż 15. Radny przytoczył zapisy załącznika nr 6, a mianowicie 
planowane wydatki na inwestycje to kwota ponad 31 000 000 zł, z czego dochody 
własne to 8 251 000 zł, natomiast planowane dotacje rządowe to kwota prawie 
22 000 000 zł. Radny powiedział, że życzy Powiatowi, ale te plany doszły do skutku  
i aby wnioski o dotacje zostały rozpatrzone pozytywnie. Radny powiedział, że poprze 
ten budżet ze względu na tak ambitne cele inwestycyjne.  
 Radny Ryszard Kawczyński wyjaśnił, że jeszcze wczoraj był przekonany, że 
wstrzyma się przy głosowaniu w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok, ponieważ 
jak każdy radny reprezentuje określony okręg wyborczy i przez okres 3 lat kadencji 
składał wniosek o wymianę nawierzchni na terenie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja  
w Reszlu, który był odrzucany. Radny wyjaśnił, że rozmawiając ze Starostą uzyskał 
zapewnienie, że ta inwestycja zostanie zrealizowana w ramach Programu Inwestycji 
Strategicznych. Radny dodał, że z uwagi na to, że traktuje Starostę jako człowieka 
honorowego to zmienia zdanie dotyczące sposobu głosowania nad projektem uchwały 
budżetowej.  
 Starosta Michał Kochanowski podziękował radnemu Ryszardowi Kawczyńskiemu 
i powiedział, że ceni taką wymianę poglądów. Starosta poinformował, że podtrzymuje 
to co powiedział podczas rozmowy z radnym Ryszardem Kawczyńskim. Starosta 
wyjaśnił, że w ramach Programu Inwestycji Strategicznych Powiat nie otrzymuje żadnej 
dotacji w postaci środków finansowych, które można wydawać po rozstrzygnięciu, a są 
to zapewnienia w postaci promesy inwestycyjnej dające gwarancję, że po 
zrealizowaniu i rozliczeniu inwestycji Przedsiębiorca otrzyma refundację poniesionych 
kosztów, kiedy Bank Gospodarstwa Krajowego wyemituje obligacje.  
 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że wszystkie opinie są optymistyczne  
i w dużej części się z nimi zgadza, ale nie wiadomo jak budżet będzie wyglądał  
w połowie roku i nie zależy to od Powiatu. Radny dodał, że nikt nie poruszył tematu 
jakim jest demografia. Radny wyjaśnił, że społeczeństwo naszego powiatu starzeje się  
i jeśli nic się nie zmieni to w przyszłym roku liczba mieszkańców wyniesie ok. 50 000,  
a w takiej sytuacji konieczne będą do zaplanowania w budżecie inne wydatki związane  
z opieką nad ludźmi starszymi.  
 Starosta zgodził się z wypowiedzią radnego Lecha Ryndzionka i dodał, że poza 
inwestycjami infrastrukturalnymi ważny jest człowiek i rozwijanie funkcji takich jak 
Dom Samotnej Matki czy placówki opiekuńczo-wychowawcze, Zakład Aktywności 
Zawodowej. Starosta wyjaśnił, że zauważalny jest niepokojący trend, którego przyczynę 
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trudno jest zdiagnozować, a mianowicie brak umieszczeń w Domu Pomocy Społecznej. 
 Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wielu z radnych odczuwa potrzebę realizacji 
drobnych tematów takich jak remont schodów, drzwi w Liceum Ogólnokształcącym im. 
Wojciecha Kętrzyńskiego czy ulicy w Reszlu, więc zadań jest wiele ale z dyskusji wynika, 
że opinie są zgodne, a radni są świadomi głosowania do którego się zbliżamy.  
 Radny Leszek Szewczuk podziękował w imieniu mieszkańców Prosny za 
ukończenie remontu mostu i dodał, że wśród mieszkańców jest duże zadowolenie 
pomimo wydłużenia okresu realizacji inwestycji.  
  

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodnicząca zamknęła dyskusję i przeszła 
do kolejnego punktu obrad.  
 

g) głosowanie nad wnioskami Komisji Rady wynikającymi z opinii Komisji 
Rady, stanowiska Zarządu Powiatu 
 

 Przewodnicząca Urszula Baraniecka poinformowała, że punkt jest 

bezprzedmiotowy, ponieważ wnioski nie zostały zgłoszone.  

 

 

h) głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2022 –   2035 

 

Na wstępie Przewodnicząca poinformowała, że do projektu uchwały została 

zgłoszona autopoprawka Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia 8 grudnia 2021 roku (zał. 

nr 27), która była przedstawiana i omawiana na posiedzeniach komisji stałych. 

Przewodnicząca zapytała radnych czy życzą sobie, aby odczytać autopoprawkę. 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania autopoprawki. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie autopoprawkę Zarządu Powiatu  

w Kętrzynie z dnia 8 grudnia 2021 r. do projektu uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 

2035, która w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie głosami 18 „za”.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 wraz z autopoprawką. Uchwała Nr XLIII/373/2021 

Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022-2035 została podjęta jednogłośnie głosami 18 

„za”.   

 

i) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2022 rok 

 

Na wstępie Przewodnicząca poinformowała, że do projektu uchwały zostały 

zgłoszone dwie autopoprawki Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia 8 grudnia 2021 roku 
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(zał. nr 28) oraz z dnia 16 grudnia 2021 r. (zał. nr 29), które również były przedstawiane 

i omawiane na posiedzeniach komisji stałych. Przewodnicząca zapytała radnych czy 

życzą sobie, aby odczytać treść autopoprawek. 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania autopoprawek. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie: 

 autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia 8 grudnia 2021 r. do projektu 

uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie podjęcia uchwały budżetowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok, która w głosowaniu została przyjęta 

jednogłośnie głosami 18 „za”; 

 autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia 16 grudnia 2021 r. do 

projektu uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie podjęcia uchwały 

budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok, która w głosowaniu została 

przyjęta jednogłośnie głosami 18 „za”. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok 

wraz z autopoprawkami. Uchwała Nr XLIII/374/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok została 

podjęta jednogłośnie głosami 18 „za”. 

 

Ad. pkt 11 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XLIII 

sesję VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 14:50. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu 
w Kętrzynie 

 
/-/ Urszula Baraniecka 


